
 

Styremøte 4 – 2017 

NORGES GOLFFORBUND 
 

Protokoll fra styresamling/-møte nr. 4 – 2017 
 
Tid:  Fredag 8./lørdag 9. 9.17 til søndag 10.9.17  

Sted:  Østerdalen Hotel, Rena.  http://www.osterdalenhotell.no/  

 

Tilstede: Marit Wiig (MW)     Vegard Aune (VA) 

Einar I. Lohne (EIL)    Tore Nyrén (TN)    

Kari Mette Toverud (KMT)  Jens-Kristian Hansen (JKH)  

 

Forfall: Edith Kalve (EK)   Anne Elisabeth Næstvold (AEN) 

Fra adm.: Tor-Anders Hanssen (TAH)  Rune Hauger (RH) 

Øyvind Rojahn (ØR) Anne-May Moss (AMM) sakene 4/2-4/4 på 

skype 

    

SAKSLISTE 
 

Sak 4/1  Protokoll 

  

Protokollen fra styremøte nr.3 og 3B -2017 var tidligere sendt hvert enkelt 

styremedlem.  

  

Vedtak: 

  Protokollen fra styremøte 3 og 3B -2017 godkjennes. 

 

 

Sak 4/2  Økonomirapport per 31.7.17 

 

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Styret tar den framlagte økonomirapporten til orientering. 

 

 

Sak 4/3   Rapport fra virksomheten 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Rapporteringen fra virksomheten tas til orientering. 

 

 

Sak 4/4  Budsjettsignaler 2018 og 2019. 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Styret ber administrasjonen utarbeide budsjettutkast for 2018 og -19 basert på de 

framlagte budsjettsignalene og diskusjonen i styremøtet. For øvrig ingen merknader. 

 

 

http://www.osterdalenhotell.no/
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Sak 4/5  Greenfeeoverenskomsten. 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

1. På bakgrunn av saksframlegget og diskusjonen i møtet ber styret administrasjonen 

om å utarbeide et forslag til tingsak vedrørende Greenfeeoverenskomsten. 

2. Forslaget legges fram for behandling på styremøtet 18.10.17. 

 

 

Sak 4/6  Årets stipendier. 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Foreløpig unntatt offentlighet. 

 

 

Sak 4/7  Statusoppdatering om antidopingarbeidet 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Statusrapporten tas til orientering. 

 

 

Sak 4/8  NGFs turneringsarbeid – status og planer. 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Rapporten tas til orientering. 

 

 

Sak 4/9  Golftinget 2017. 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Med unntak av saken om Introduksjonskort bes administrasjonen om å forberede 

tingpapirer og praktiske forberedelser i overensstemmelse med saksunderlaget og 

diskusjonen i styremøtet. 

 

 

Sak 4/10 Golf og alkohol. 

  

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

1. Styret ber administrasjonen kontakte Mørk GK for å få deres forklaring på 

hvordan de forholdt seg til idrettens retningslinjer vedrørende alkohol og 

Alkoholloven når de inviterte til og arrangerte Braastad Invitational.  

2. Administrasjonen informerer klubbene, på nett og ved direkte henvendelse, om 

idrettens retningslinjer vedrørende alkohol og om hva Alkoholloven sier. 
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Sak 4/11 Reamatørisering. 

  

Saksframlegg ble sendt ut (og e-post behandlet) 25.8.17.  

 

Vedtak: 

Atle Bartha kan reamatøriseres og gis en karenstid på ett år, fra 20. februar 2014 

til 20. februar 2015 og gjeninnsettes dermed som amatør med umiddelbar 

virkning.   
 

 

Sak 4/12 LPGA-turnering på Lofoten Links.  

    

Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

NGF er positive til initiativet, men grunnet usikkerhet om LPGA vil bli WADA- 

godkjent og en anstrengt økonomisk situasjon i 2017, kan ikke styret gi økonomisk 

støtte til arbeidet. Styret ser gjerne at administrasjonen bidrar med arbeidsinnsats og 

eventuelt aktiviteter rundt et fremtidig arrangement. 

 

 
Sak 4/13 Norsk Senior Golf – uttak av spillere til EGA-mesterskap. 

  
Saksframlegg fulgte vedlagt sakslista. 

 

Vedtak: 

Styret ber administrasjonen fortsette dialogen med NSG i forhold til å utvikle 

uttakskritteriene slik at de i fremtiden har gode uttakskritterier som gjør at de beste 

spillerne blir tatt ut til EGA-mesterskap.  

 

 
Sak 4/14 Orienteringssaker.  

  

Vedlagt sakslista fulgte: 

• Styrets terminliste per 5.9.17.  

 

I møtet ble det orientert om at: 

• MW er med som mentor for en IK-leder i et mentorprogram som NIF holder. 

• Som SFF-leder skal MW på IK-samling i Bergen september/oktober. 

• Det jobbes med å få på plass organisasjonen Event Norway i samarbeid med 

næringsdepartementet og Innovasjon Norge. Den skal hjelpe SF til å få mesterskap 

til Norge. 

 

 

Vedtak: 

Informasjonen tas til orientering. 

 

 

 

 

Underskrift dato: ………  
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Marit Wiig     Vegard Aune    Einar I. Lohne  

President    Visepresident   Styremedlem 

 

 

 

 

Edith Kalve    Tore Nyrén    Anne Elisabeth Næstvold 

Styremedlem (sett)   Styremedlem    Styremedlem (sett) 

 

 

 

 

Kari Mette Toverud    Jens-Kristian Hansen   

Varamedlem    Varamedlem  

 

 

 

 

Saker til senere styremøte  

• Gjennomgangen av prosessen med oversettelse og innføring av de nye golfreglene (styremøte 

18.10.17) 

• Regionalt arbeid/regionalisering. 

 


